
Zápisnica č. 2/2025 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 13.5.2025     

v zasadačke obecného úradu o16 hod. 

 
Prítomná: Mgr. Martina Pachová, starosta obce  

Prítomní poslanci: Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, , Štefan Ružička, 

                                 Sarah Kallaiová 

 

Ospravedlnení poslanci:  Martin Herteľ 

Neospravedlnení poslanci:  0 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

5. Schválenie dotácie pre DHZ 

6. Podané projekty 

7. Prejednanie podaných žiadostí 

8. Právne služby 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 
 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  

Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na druhom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2025. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 2. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 1 Martin Herteľ 

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 
 

 

K bodu 3./ Kontrola plnenia uznesení 
 

Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti 

vykonané. 

 



 
    

 

 

 

K bodu 4./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce určila zapisovateľa a dala hlasovať o overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Pachová 

Overovatelia: Štefan Ružička, Mgr. Barbara Herteľová 

 

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 1 Martin Herteľ 

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 5./ Schválenie dotácie DHZ 

 

Starostka obce informovala členov OZ o dotácii 3000,- Eur z ministerstva vnútra na zakúpenie a 

vybavenie hasičskej techniky, opráv a materiálne zabezpečenie hasičského príslušenstva. Poslanci 

jednohlasne odsúhlasili a schválili spolufinancovanie vo výške 5%. O pripísaní sumy 3000,- Eur 

informovala starostka obce predsedu DHZ v mesiaci 4/2025.  

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 1 Martin Herteľ 

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

 

 

 



 

 

 K bodu 6./ Podané projekty 
 

V tomto bode starostka informovala o podaných projektoch v tomto roku: 

KSK Výzva ID 2025 malé obce, Ministerstvo financií Slovenskej republiky- Dotácia na 

individuálne potreby obci 2025, Úrad práce sociálnych vecí a rodiny- Práca na skúšku. Taktiež 

informovala, že s pripravuje projektová dokumentácia na rekonštrukciu/ modernizáciu detského 

ihriska. 

 

 

K bodu 7./ Prejednanie podaných žiadostí  

 

Starostka obce informovala členov OZ, že do podateľne obecného úradu boli podané dve žiadosti. 

Prvá žiadosť bola podaná ako ,,Žiadosť o zmenu vecného bremena“. Starostka prečítala žiadosť 

prítomným a po vzájomnej diskusii dala hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 1 Martin Herteľ 

Za: 0  

Proti: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

Druhá žiadosť ,,Žiadosť o zaradenie pozemku parcela č. 129/1 do územného plánu obce- zaslanie“. V tomto 

bode poslanci diskutovali o potrebe vypracovať nový územný plán obce, nakoľko obec Nový Salaš má 

schválenú územnoplánovaciu dokumentáciu Všeobecným záväzným nariadením č.5 k záväznej 

časti územného plánu zóny Nový Salaš zo dňa 5.5.2000, avšak územnoplánovacia dokumentácia 

schválená od 1. augusta 2000, ktorá nebola do 31. júla 2006 aktualizovaná ani preskúmaná podľa § 

30 ods. 4, stráca od 1. augusta 2006 záväznosť. Po vzájomnej diskusii sa poslanci zhodli na to, aby 

na najbližšom zasadnutí starostka obce pozvala autorizovaného architekta ohľadom informácií 

a hlavných zásad, ktoré je potrebné pre vypracovanie nového územného plánu obce.  

 

K bodu 8./ Právne služby 

 

V tomto bode starostka informovala o  pojednávaní, ktoré sa bude konať 21.5.2025 vo veci Návrhu 

na začatie konania o odstránení nelegálnej stavby, vypratanie nehnuteľnosti. 

 



 

Ďalej v tomto bode poslanci diskutovali o parcele č. 74/2, kde bola majiteľovi zaslaná výzva dňa 

12.3.2025. Nakoľko do dnešného dňa majiteľ predmetného pozemku na výzvu nereagoval, poslanci  

sú toho názoru, že predmetný pozemok treba riešiť súdnou cestou. 

V tomto bode sa ďalej venovali obecnému pozemku na parcele č. 334/6, kde rozhodli o ďalšom 

postupe, nakoľko od poslednej výzvy uplynula lehota. 

Poslanci poverili starostku obce, aby s ich rozhodnutím upovedomila právneho zástupcu, ktorý 

v tomto smere bude postupovať podľa zákona.  

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 1 Martin Herteľ 

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 9./ Rôzne 

 

V tomto bode starostka informovala o oprave prasknutého vodovodného potrubia. Predložila 

poslanom faktúry sa vykonané práce a verejne poďakovala všetkým, ktorí sa na brigáde zúčastnili, 

čím sa ušetrili aj ďalšie finančné prostriedky obce. Po vzájomnej diskusii sa poslanci OZ 

jednohlasne dohodli, aby preplatenie faktúry za čerpaciu stanicu, ktorá je umiestnená vo vodárničke 

materskej školy, bola preplatená z rezervného fondu. Ďalšie práce, ktoré sa vykonávali- ako nákup 

a osadenie novej rúry a káblov, výkopové práce a pretláčanie pod cestou budú financované 

z obecného rozpočtu. 

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 1 Martin Herteľ 

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 



 

 

V tomto bode ďalej poslanci spoločne diskutovali o blížiacich sa akciách. Starostka informovala 

poslancov, že MDD sa bude konať v obci 8.6.2025, nakoľko 1.6.2025 je v obci odpustová slávnosť. 

Ďalšou akciou bude Memoriál Ing. Imricha Tomka spojená s futbalovými zápasmi, kde po dohode 

s DHZ sa bude konať 21.6.2025.  

 

 

K bodu 10./ Diskusia 
 

V tomto bode o slovo požiadala poslankyňa Sarah Kallaiová, ktorá navrhla usporiadať pálenie vatry 

na konci mesiaca august. Spoločne poslanci diskutovali o blížiacich sa akciách a o rôznych 

potrebách obce. 

Ďalej poslanci diskutovali o zúženej priechodnosti miestnej komunikácie z dôvodu odstavených 

osobných automobilov na komunikácii. Po spoločnej diskusii dali za úlohu starostke obce, aby 

písomne informovala majiteľov, ktorí pravidelne parkujú svoje osobné motorové vozidla na obecnej 

komunikácii, aby si svoje vozidla parkovali na vlastné pozemky, nakoľko ich parkovaním sa zužuje 

priechodnosť a to najmä v úseku medzi mostami pri budove kultúrneho domu.  

Vzhľadom k opakujúcim sa podnetom, ktoré boli už v minulosti prerokované na obecných 

zastupiteľstvách a tiež opakujúcim sa problémom pri odvoze komunálneho a separovaného 

 odpadu, upozorniť majiteľov na  dodržiavanie základných  zásad pre parkovanie vozidiel.  

V tomto bode sa o slovo nik viac neprihlásil. 

 

 

 

K bodu 14./ Záver 
 

Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na 2. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

V Novom Salaši, dňa 13.5.2025 

 

 

 

     
........................................... 

Mgr. Martina Pachová                

zapisovateľka  

 

 

 

........................................... 

Štefan Ružička                 

overovateľ 

 

 

 

........................................... 

Mgr. Barbara Herteľová 

overovateľ             


